
Ajuntament de Castelló

Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 15 

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 29. gener . 2019

Hora inici/fi: 20:31 / 21:35

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

IGNASI GARCIA FELIP 
VICENT GRAU REIG
JESÚS BROCH SELFA
JOSÉ MIGUEL REBOLLO DE LA ROSA
JOSEP MANEL VEDRÍ MICHAVILA 
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES
JOSEFA DIONISIA PÉREZ VÁZQUEZ
NOEMI SANCHIS FERRIOLS

Membres absents: 

OMAR BRAINA BOU
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
FERNANDO SOS GARCÍA
JULIO TENA FORTANET
MILTON TRIGOSO ROJAS
BENITO PÉREZ AGÜERA
TERESA LLOPIS RAMBLA
PEDRO MATÍAS LÓPEZ GARCÍA
PILAR CAÑADA SÁNCHEZ
CARLES SALES PASCUAL

President (Compromís)
Veí (Alcaldia)
Veí (Compromís)
Persona (PSPV) 
Persona (Compromís) 
A VV Rafalafena 
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón i Adjacents
A VV Bulevard. Vicente Blasco Ibáñez
A VV Rafalafena dels Tarongers 
AMPA CP Lluis Revest 
AMPA CP Bernat Artola 
AMPA IES El Sos Baynat 

Vicepresident (Regidora PSPV)
Regidora (P.Popular)
Veïna (Alcaldia) (*)
Veí (Ciutadans)
Persona (P Popular)
Persona (Ciutadans)
Persona (Castello Moviment)
AMPA CP Mare Vedruna 
AMPA CP Blasco Ibáñez
AMPA CP Mestre Canosos
AMPA IES Penyagolosa

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ



Pel senyor President s'obri la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde del
dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 25.setembre.2018

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

Queda pendent  prendre possessió del càrrec de vocal,  el senyor Benito Pérez
Agüera al ser absent en esta sessió.

2n.- Informe del President.

El senyor Ignasi Garcia Felip es presenta als membres d'este Consell com nou
President de la Junta i del Consell del Districte Est.

El senyor Ignasi Garcia Felip substituïx en este càrrec a la senyora Alicia Brancal
Mas en virtut del Decret núm. 2019-0234 de data 10 de gener de 2019, pel que se li aplica
a la senyora Brancal el Codi de Bon Govern i en conseqüència s'adopten les mesures
preventives previstes en l'annex I, acord segon, punts 1, 2 i 5 del mateix.

3r.- Precs i preguntes

Intervé Victòria García López. La senyora García indica que en el carrer Músic
Perfecte Artola, 2 (Gestoria Pallarés) hi ha un aparell d'aire condicionat en la fatxada que
goteja aigua i com a conseqüència d'això ja hi ha hagut alguna persona que ha esvarat i ha
caigut.

En el carrer Músic Perfecte Artola, enfront de la terrassa de la cafeteria Miramar,
hi ha un arbre que és mort. Perquè es repose com més prompte millor.

La senyora García comenta que els veïns del barri estan contents amb el servici i
funcionament de la linea de bus 8 i 18.

Intervé  Esteban Adell  Boix. El  senyor Adell  insistix novament en que el  solar
(descampat)  enfront  de  la  Ciutat  de  la  Justícia  se  li  done  un  aprofitament  útil.  Esta
associació, afig el senyor Adell ja va proposar en edicions passades dels Pressupostos
Participatius que es posara una zona de jocs, però que no va tindre resultat.

Que en la zona del Bulevard Vicente Blasco Ibáñez se sol·licita més espais de
jocs infantils i aparells per a majors.

Amb relació a les pròximes festes de la Magdalena, la zona del Bulevard Vicente
Blasco  Ibáñez  es  queixa  de  la  concentració  d'activitats,  com ara  Hostal  del  Vi,  de  la
Cervesa, actuacions musicals, pirotècniques, etc., i la falta d'informació per part de la Junta
de Festes (concretament del Regidor de Festes) de les mesures que es van a prendre
quant  a  neteja,  seguretat,  etc.  Esta  associació  sol·licita  un  pla  d'actuació  especial  de
neteja.

Intervé  Noemi Sanchis Ferriols.  La senyora Sanchis  comenta que falten més
zones d'escampament per als jóvens (adolescents). Molts caps de setmana estos boten la
tanca de l'institut (Sos Baynat) i si tingueren eixes zones potser no la botarien.

El senyor president comenta respecte d'això que es demanarà a la Negociat de
Cultura que facen una campanya informativa sobre l'obertura de patis dels distints col·legis
fora de l'horari lectiu.

Intervé  Josep Manel  Vedri  Michavila. El  senyor  Vedri  indica  que  al  final  del
carrer Riu Sena hi ha un accés a la Ronda Est (continuació del camí Villamargo) i que
suporta un volum considerable de vehicles. Este accés deuria condicionar-se degudament
amb la col·locació de voreres d'emergència.
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Intervé  Issanka Rodríguez Monserrat. La senyora Rodríguez manifesta el seu
malestar per fets ocorreguts en una carrera celebrada recentment en esta Ciutat. En un
punt  d'avituallament,  els  participants  arreplegaven  la  seua  beguda  i  després  de beure
tiraven les botelles d'aigua en el sòl ja que no havien contenidors disposats en eixe lloc per
a tirar-les en ells. El senyor president comenta respecte d'això que és un requisit per als
organitzadors la ubicació de contenidors en els punts d'avituallament. Per algun motiu que
desconeix no es van col·locar.

Intervé  José Miguel Rebollo de la Rosa. El senyor Rebollo indica que ja s'ha
solucionat el problema que hi havia amb el carril bici recentment habilitat, en el tram que
transcorre de  carrer  Columbretes,  av.  del  Mar,  carrer  Pablo  Iglesias,  simplement
senyalitzant-ho degudament, ja que s'estava utilitzant com a pas de vianants, amb el perill
que això suposava.

També s'han reubicat les boles i poals situades en la Rotonda de l'Av del Mar, que
s'havien desplaçat a causa d'uns accidents ocorreguts en eixe lloc.

Intervé Jesús Broch Selfa. El senyor Broch indica que es veu una bona voluntat
entre les Associacions de veïns, AMPA i Ajuntament a millorar el Districte.

Intervé  Vicent  Grau  Reig. El  senyor  Grau  està  totalment  d'acord  amb  la
intervenció anterior del senyor Broch.

Intervé Vicente Blázquez González.  El senyor Blázquez indica en primer lloc que
en la plaça Herrero Tejedor, hi ha dos ciprers de grans dimensions que estan decantats i
corren perill de caure (fa temps ja va caure un). Se sol·licita que els tallen pel perill que
suposen i reorganitzar eixa zona de jardí.

Que  en  les  instal·lacions  esportives  de  Rafalafena  haurien  de  reemplaçar-se
algunes  xarxes, en la zona del camp de futbol, ja que estan deteriorades.

Que  s'hauria  de  dotar  de  major  partida  pressupostària  per  als  pressupostos
participatius, ja que gran part de dita partida s'està utilitzant en coses que haurien de fer-se
per manteniment.

Intervé  Nuria Solsona Sorribes. La senyora Solsona comenta que ha quedat
molt bé en el districte Est el projecte Pinta Escola. Es tracta d'una iniciativa que es basa en
l'embelliment de les escoles a través de murals pintats per la comunitat educativa de cada
centre de la ciutat.

Se sol·licita el desbrossament del solar que hi ha junt amb el pati d'infantil  del
col·legi Lluis Revest.

Reparar les pilones que han trencat en el tram de carrer La vilavella (de vianants)
d'accés al col·legi Lluis Revest.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores
i trenta-cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)


	barcode1: 
	barcode2: 
	barcode3: 
		esPublico Gestiona - Ayuntamiento de Castellón de la Plana
	2019-02-04T07:52:58+0100
	Castellón de Plana
	JORGE AHIS GAVALDA - DNI 18952508W
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ayuntamiento de Castellón de la Plana
	2019-02-04T11:00:37+0100
	Castellón de Plana
	IGNASI JOSEP GARCIA FELIP - DNI 20240138T
	Lo acepto




